
Nieuwsbrief december 2020 nr11



Beste leden van de vzw AAT, welkom aan de nieuwe leden,
 

Bedankt dat jullie het vertrouwen geven aan de vzw AAT. Het ledenaantal kunnen jullie volgen op onze FB groep.
In deze nieuwsbrief willen we jullie verder toelichten hoe de zaken staan in voorbereiding van de rechtszaken van 
Deminor volgend jaar ergens rond juni. We lichten ook een kleine tip op van de sluier die we al die tijd hebben 
bewaard als stok achter de deur. Je kan de fragmenten lezen hoe de CM denkt over de burgers van dit land. 
Verder nog wat toelichtingen over onze werking.
 

Het is alleen nog registreren wat de klok slaat. Het is de enige uitweg die nog mogelijk is en die weg is alleen nog 
open als een groot aantal leden zich registreert en samenspant. Vele leden zijn helaas vergeten een klacht en 
een eis neer te leggen gedurende al die jaren. Niemand heeft hen duidelijk aangespoord om dat alsnog te doen. 
De meeste feiten zijn ondertussen verjaard en het zal dus een harde strijd worden van eisers tegen 
beschuldigden.
 

De vzw AAT heeft als doel om de overheid op zijn verantwoordelijkheid te wijzen en de mogelijkheden die de 
grondwet ons geeft, te gebruiken om de ARCO-DEXIA-zaak op te klaren en te openbaren.
Deminor heeft de feiten nog vast kunnen leggen binnen de wettelijke termijn, de rest komt echter te laat of ze 
hebben nog weinig bewijslast in deze zaak. En dan moet het nog allemaal correct gedaan worden volgens de 
regels van justitie. Onder leiding van Sqlaw, namelijk Geert Lenssens en de FB-groep Arcoparia’s, wil Arcoclaim 
dit nog trachten te redden, of ze dat gaan halen, daarrond bestaan grote twijfels, maar je weet nooit. Ze stoppen 
weldra hun registraties en moeten afsluiten om de verjaring van feiten (welke?) die ze zeggen nog te hebben, 
tegen te gaan. Het deksel van verjaring zal als eerste vallen in hun aanklachten door de tegenpartijen. De vzw 
AAT heeft daar al die tijd rekening mee gehouden, wij staan 100% achter Deminor en steunen volledig de 3 
rechtszaken die ze hebben tegen Swiggers, tegen Belfius (ex-Dexia) en tegen de overheid, nu de 1ste minister 
De Croo. Ze zullen elkaar heel hard en sterk verdedigen, maar de ketting breekt met de zwakste schakel. Ze 
zitten in dezelfde schuit, als er één van hen veroordeeld wordt dan gaan ze het moeilijk krijgen. Daar kunnen we 
Deminor volledig in steunen en kijken wat er dan nog mogelijk is voor de overigen die zich hebben geregistreerd.
 

Daarom vragen we uw extra steun om mee te helpen andere Arco-leden te registreren. De Deminor zaak is reeds 
vele jaren aan de gang. De zaak van Sqlaw zal een even lange weg dienen af te leggen.

Wat is de rol van de vzw AAT?
Wij treden op voor onze leden, klachten, eisen en vertegenwoordiging.
Wij ondersteunen wat Deminor laat horen.
Ten gepaste tijde slaan we mee toe.
Wij willen de rechten van het volk gebruiken en in de senaat en het parlement onze eisen stellen. Dat is niet 
onmogelijk. Daarvoor hebben we iedereen nodig om aan die 25.000 leden te geraken, verdeeld over de 
federaties hebben we zeker 50.000 leden nodig van de 800.000 leden van Arco. 100.000 leden zou ook een 
primeur zijn.

 

Zo goed als alle middelen zijn uitgeput maar dan kunnen we nu onze stok achter de deur gebruiken. Hoe zit het 
met de CM, de Christelijke Mutualiteit of toch niet zo ‘C’?
We tonen je 2 fragmenten uit hun verslagen over Arco. Hoe denkt het ACW - nu: Beweging.net - echt over de 
burgers, hun eigen leden? Het siert hen in alle geval niet. Het volledige verslag komt later wel aan de beurt. Even 
uw aandacht voor deze volgende fragmenten die we citeren uit hun eigen verslagen:
 

 

“6 Stand van zaken dossier vereffening Arco 
 

De voorzitter vraagt nadrukkelijk aan de leden om zeker betreffende dit agendapunt de volledige vertrouwelijkheid 
te bewaren en dus buiten deze vergadering omtrent dit punt met niemand te communiceren noch schriftelijk noch 
mondeling.                                                                                                                 … vervolg ….
 

De Landsbond had 2 belangrijke doelen voor ogen: 
1. Dit is een zeer (politiek) gevoelig dossier. De bedoeling is dat er slechts 1 woordvoerder wordt aangesteld 
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binnen de beweging voor wat betreft de communicatie naar buiten en dit is de voorzitter van Beweging.net 
Patrick Develtere. 
2. Er wordt naar een oplossing gezocht voor 2 financiële operaties uit het verleden (1999 en 2008) tussen de 
ziekenfondsen en Arco (aandelen in 1999 en leningen in 2008).                              … vervolg ….
- Als er nog activa te verdelen zijn onder de schuldeisers van Arco (dus ook aan de ziekenfondsen die geld 
ontleend hebben aan Arco) dan is de vraag van LCM om deze over te maken aan een fonds dat de particuliere 
aandeelhouders zal vergoeden binnen het kader van een dading, als de regering hierom zou verzoeken. 
De ziekenfondsen zijn daarmee unaniem akkoord gegaan. Maximaal betreft het hier dus 19 mio euro. De 
respectievelijke bedragen per ziekenfonds zullen dus niet meer terug naar de ziekenfondsen vloeien en zullen 
dus in de toekomst worden afgeboekt.                                                                                 …. vervolg ….
Besluit: - Alle ziekenfondsen hebben dit voorstel positief onthaald en aangenomen. 
- CM XXXXXXXXX heeft zich onthouden omdat wij vasthouden aan het principe “dat een lening volledig dient te 
worden terugbetaald”. Maar gelet op de consensus die moest behaald worden om tot een akkoord te komen en 
gelet op het feit dat dit voorstel is gedaan om CM XXXXXXXXX in de mogelijkheid te stellen toch bijna zijn 
volledige kapitaal te kunnen recupereren, hebben we ons onthouden en is de consensus bereikt. 
 

Danny Van Oevelen                   Ludo Geys 
Algemeen directeur                    Voorzitter
                                                                                                                                    … vervolg …
Uit een voorafgaand rapport :
11. Als de staatswaarborg van toepassing is, dan nemen we als uitgangspunt dat de 8 CM-entiteiten die 
schuldeiser zijn van Arcopar (zie kolom C) hun opbrengsten uit de vereffening (maximaal 19 mio euro) ontvangen 
en dus niet overdragen aan de Belgische staat. 
We zijn er ons van bewust dat sommigen ons zullen verwijten dat we opbrengsten halen uit de Arco-
vereffening terwijl de samenleving wordt opgezadeld met een zeer zware factuur, maar zien daarin geen 
voldoende reden om af te zien van de opbrengsten. Het gaat immers om de terugbetaling van een lening en 
niet om de recuperatie van kapitaal. Afzien van de vordering zou kunnen beschouwd worden als een 
schuldbekentenis.”
 

.............  tot zover de citaten uit hun verslagen ............
 

Door corona hebben we dit niet eerder kunnen gebruiken omdat deze hoogst belangrijke informatie zou 
verdwijnen zonder de nodige aandacht te krijgen, dat ligt nu anders. De vzw AAT hoopt jullie genoeg bewijzen te 
hebben voorgelegd dat er veel meer achter deze Arco-affaire zit dan ze willen laten weten. Dan hebben we nog 
niets kunnen openbaren van de DEXIA-affaire, dat potje mag ook niet opengaan want dan gaan er koppen 
rollen.  
 

De vereenvoudigde website noemt : www.hoezithetmetarco.be, er was een fout geslopen in de vorige 
nieuwsbrief.
 

De voorzitter,
Monne Baksteen,
en het voltallige vzw AAT team

 
 

Herhaling.
 

De VZW AAT (Arcopar Actie Team) heeft als doel:
 

het volledig recupereren van de gelden die gespaard werden voor alle Arco-coöperanten à 100%, 
vermeerderd met de gecumuleerde intresten.

Die investeringen werden gedaan door ongeveer 800.000 coöperanten, onder meerdere vormen, voornamelijk in Arcopar, 

voornamelijk via Bac, Bacob en Dexia, en voornamelijk tussen 1975 en 2008. De investeringen waren met kapitaalsgarantie, 

zoals aangegeven in het tijdschrift, de folders en aankondigingen van de groep ACW. 



de zaak Arco onder de publieke aandacht houden, door bewustmaking, door objectieve informatie te verzamelen 
en te verschaffen aan haar leden en aan alle geïnteresseerden. Hiervoor maken we onder andere gebruik van de website, 

facebook, nieuwsbrieven, persberichten of andere media.
zoveel mogelijk gedupeerden te registreren, via de website, via facebook, of via eender welk medium, en hen de 
kans geven zich mee te groeperen, teneinde als vzw zwaarder te kunnen wegen wanneer we groeien als drukkingsgroep.

contacten te leggen met andere groepen of met derden, die werken rond het Arco-debacle, en met hen daarover 
in overleg te treden. Wanneer we ons kunnen terugvinden in het doel en de werkwijze van die andere groepen, willen we 
graag onze krachten bundelen om tot een oplossing te komen voor de getroffen bezitters van coöperatieve deelbewijzen.

 

Voor de nieuwe geregistreerde leden, het paswoord op de website is 
VZWAAT20190303

 
 
 

Voel je je geroepen om de VZW te vervoegen stel dan uw kandidatuur, nieuwe bestuursleden zijn welkom.
 

 

Het voltallige bestuur VZW AAT.

bedankt bedankt bedankt   
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